
Radna Rady Miejskiej 

Alicja Biała Kęffzyn 31.03.2022r. 

Pan Ryszard Henryk Niedziółka 

Burmistrz Miasta Kętrzyn 

Proszę o udzielenie odpowiedzi na zadane pytanie:  

1.Czy mamy możliwości , narzędzia aby polepszyć sytuację specjalistycznej opieki zdrowotnej w 

naszym mieście? 

2. Jaką kwotę dostają szkoły na pomoce dydaktyczne? 

3. Czy jest możliwość zwiększenia tej kwoty? 

Z poważaniem 
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